

Deželni zakonik in ukazni list
za
vojvodino Štajarsko.

Letnik 1895. Komad XXXI.

Izdan in razposlan due 25. majnika 1895.

Landesgesetz- und Verordnungsblatt
für das
Herzogthum Steiermark.

Jahrgang 1895. XXXI. Stüd.

Herausgegeben und versendet am 25. Mai 1895.

65.**Zakon z dne 1. maja 1895,**

veljaven za vojvodino Štajarko, s katerim se ustanovi dolžnost štajarskega deželnega zaloga, povrniti stroške za preskrbovanje bolnih Štajarcev v grškej bolnici v Aleksandriji.

S privoljenjem deželnega zbora Svoje vojvodine Štajarske vzvideva se mi za ukazati sledeče:

Člen I.

Za Stajarce preskrbovane v grškej bolnici v Aleksandriji, a nezmnožne, da placajo, t. j. za reveže, kateri imajo v kakej štajarskej občini domovinsko pravico, povračajo se iz štajarskega deželnega zaloga oni stroški za preskrbovanje bolnikov, kateri so od pooblaščenega urada spoznani redno proračunjenimi.

Člen II.

Ta povrnitev daje se tako dolgo, dokler obstoji omenjena bolnica v svojej sedanjej upravi i vodbi, kateri zadostujete tirjatvam do javne bolnice.

Člen III.

Po tačasnih postavah obstoječe pravice štajarskega deželnega zaloga, tirjati za stroške, plačane po členih I. i II. te postave, za preskrbovanje bolnikov potom povračila odškodnino od zasebnikov, bolnišnih blagajnic ali občin, ne spremeni ta postava nič.

Člen IV.

Svojemu ministru za notranje zadeve naročam izvrševanje te postave.

V Lajncu, dne 1. maja 1895.

Frančišek Jožef l. r.

Bacquehem l. r.

65.

Gesetz vom 1. Mai 1895,

wirksam für das Herzogthum Steiermark, womit die Verpflichtung des steiermärkischen Landesfondes zum Ersatz der Krankenverpflegskosten für die im griechischen Spitäle zu Alexandrien verpflegten Steiermärker festgestellt wird.

Mit Zustimmung des Landtages Meines Herzogthumes Steiermark finde Ich anzuordnen wie folgt:

Artikel I.

Für die im griechischen Spitäle zu Alexandrien verpflegten und zahlungsunfähigen Steiermärker, d. i. für die in einer steiermärkischen Gemeinde heimatberechtigten armen Personen, werden jene Krankenverpflegskosten niederster Verpflegsklasse, welche von der dazu berufenen Behörde als ordnungsmäßig berechnet anerkannt sind, aus dem steiermärkischen Landesfonde vergütet.

Artikel II.

Diese Vergütung wird insolange geleistet, als besagtes Hospital in seiner jetzigen, den Anforderungen an ein öffentliches Krankenhaus entsprechenden Einrichtung und Leitung erhalten bleibt.

Artikel III.

An dem nach den jeweiligen Gesetzen bestehenden Rechte des steiermärkischen Landesfondes, für die nach Artikel I und II dieses Gesetzes bestrittenen Krankenverpflegskosten im Wege des Rückgriffes den Ersatz von Privatpersonen, Krankenkassen oder Gemeinden zu fordern, wird durch dieses Gesetz nichts geändert.

Artikel IV.

Mein Minister des Innern wird mit dem Vollzuge dieses Gesetzes beauftragt.
Sainz, den 1. Mai 1895.

Franz Joseph m. p.

Bacquehem m. p.

